
Anna Rudnicka

Radna

Rady Miejskiej w Karczewie

Karczew, dn. 23.01.2021 r.

Za pośrednictwem 

Pana Piotra Żelazko

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Karczewie

ł ZAPYTANIE

Skierowane do: Burmistrza Karczewa Pana Michała Rudzkiego, zgodnie z art. 24 ust. 5 ustawy 
o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713), kierując się dobrem mieszkańców i w 
związku z ich pytaniami, poniżej kieruję zapytanie do pana Burmistrza:

Stan faktyczny:

Na Sesji w czerwcu 2020 r. zadałam Burmistrzowi pytanie:

czy zostanie złożony wniosek w ramach Funduszu Dróg Samorządowych do Wojewody 
Mazowieckiego na pozyskanie środków zewnętrznych na budowę ulicy Kościelnej? W 
odpowiedzi Radni otrzymali informację, że obecnie trwają prace i nie ma zagrożenia w złożeniu 
wniosku.

Na Sesji w sierpniu 2020 r. Przewodniczący Rady skierował do Burmistrza pytanie na jakie 
zadania zostały złożone wnioski o pozyskanie środków zewnętrznych z FDS?

W odpowiedzi Wiceburmistrz poinformował, że wnioski zostały złożone na ulicę Traugutta i 
Boh. Powstania Styczniowego. Wniosek na ulicę Kościelną nie został złożony z uwagi na 
nieuregulowany stan prawny, mimo iż na czerwcowej Sesji pytałam o zagrożenia jakie mogą 
wystąpić przy składaniu wniosku na ulicę Kościelną.

Proszę o informację:

1. Co w sprawie uregulowania stanu prawnego ulicy Kościelnej zrobił do tej pory Urząd? 

Odpowiedź proszę przekazać na mój adres mailowy: mirek-mdnickift/ wp,pl


